

SECTION D : REGISTRATION FEES & ACCOMMODATION 报名费用及住宿

Venue 地点 : Izumi Hotel (85, Jalan Berangan Bukit Bintang, 50200 Kuala Lumpur)

FOR MALAYSIAN 馬來西亞公民

- Twin Sharing Room 双人房 RM320.00 (per person /每人)
* Please tick : 2 single beds (2 张单人床) or
 1 king size bed (1 张双人床)
- Single Room (单人房) RM450.00 (per person /每人)
- Extra nights (before and after AMC 2018) 額外住宿费(AMC 2018之前和之後) RM160.00 (per room/night 每间/晚)

FOR NON-MALAYSIAN (With Tourism Tax) 非馬來西亞公民 (与旅游税)

- Twin Sharing Room 双人房 RM340.00 (per person /每人)
* Please tick : 2 single beds (2 张单人床) or
 1 king size bed (1 张双人床)
- Single Room (单人房) RM470.00 (per person /每人)
- Extra nights (before and after AMC 2018) 額外住宿费(AMC 2018之前和之後) RM170.00 (per room/night /每间/晚)
- With Meals and without Accommodation 只用膳不住宿 RM160.00 (per person /每人)
(2 teas, 1 lunch & 1 welcome dinner 2 茶点 , 1 午餐和 1 歡迎晚宴)

TOTAL AMOUNT TO PAY 總額支付:

RM

Please arrange this person to be my preferred room partner
請大會安排本人与以下申请人同房

Rooms will be allocated on a first-come-first-served basis.

房間將按照先到先得的原則分配。

Wifi available at Izumi Hotel.

Izumi 酒店有提供免费无线上网的服务。

Participants can park their vehicles free of charge at Fortuna Hotel which is beside Izumi Hotel.

参加者可以在Izumi 酒店旁边的Fortuna酒店免费停车。

NOTE: Registration close on May 27, 2018. After May 27, additional RM30.00 will be charged per person depending on availability of room.

请注意: 报名截止日期为 2018年5月27日。 5月27日之后报名者将增收手续费 RM30.00。 房间有限, 请尽早报名。

SECTION E : SUMMARY EXPLANATORY NOTES FOR REGISTRATION 简列报名附则

Determination of number of Messengers 选派会使代表人数 :

1. Number of messengers to be proportionate to the total member or associate church membership (pastor and chairman included) at the ratio of 1:20, provided that the total number of messengers determined do not exceed ten. (Inclusive of Pastor and / or Chairman).
会使人数比例必须是会员堂教会会友人数 (包括牧者和主席)的1:20, 会使总数必须确定不得超过10位 (包括牧以及/或主席)。
2. Any member currently holding office in the Executive Committee of the Malaysia Baptist Convention shall be deemed to be messenger, and should be included among maximum ten messengers so determined in (1) above.
目前所有担任马来西亚浸信会联合会执委的成员理当都是会使, 根据 (1), 他们是需要包括在每间教会选派人数不能超过10位会使的条规中。

Please send the form with full payment (non refundable) to the convention office before 27th May 2018.
请将表格和费用 (不得退还) 在 2018年5月27日 之前寄到联合会。

NOTE备注 :

All Registration Form must be accompanied by the correct amount of Conference fees as listed. Please cross your cheque, money or postal order and make it payable to :
所有报名表格必须附上正确的报名费数额。在支票、汇票或邮政汇票抬头请写:

**MALAYSIA BAPTIST CONVENTION
PUBLIC BANK BERHAD
A/C NO : 3137140318**

SECTION F : FOR OFFICE USE ONLY 只限办公室用处

Date Received : _____

Receipt No : _____

Room No : _____